
Massara: Strootman? Nie będzie problemów z kontraktem
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Ricky Massara, dyrektor sportowy Romy, udzielił przed wczorajszym

spotkaniem krótkiego wywiadu dla Sky Sport, w którym poruszono m.in.

temat nowej umowy dla Strootmana. 

Dziedzictwo Sabatiniego jest ciężarem?

- To dziedzictwo, które byłoby wyzwaniem dla każdego, praca z Sabatinim pomogła

mi w zdobyciu doświadczenia. Reprezentowanie Romy jest odpowiedzialnością,

którą z chęcią przyjmuję.

Umowa Strootmana?

- Odzyskaliśmy go w tym sezonie po tym jak cierpiał, jesteśmy szczęśliwi, że wraca

na swój poziom, chcemy się nim cieszyć przez lata. Idziemy do przodu, jeśli chodzi o

przedłużenie kontraktu i nie będzie problemów.

Styczniowe mercato?

- Dokonamy ocen z trenerem. Jasne, że musimy wziąć pod uwagę absencję Salaha

w związku z PNA i ciężką kontuzję Florenziego. Odzyskaliśmy jednak Ruedigera,

odzyskujemy Mario Ruiego i Nurę, będziemy mieli czas, aby dokonać ocen.
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